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Onderwerp: Ongevraagd advies m.b.t. lokalisering in kader van “Aanpak -0 tot 100+” 

 

 

Geacht College, 

 

Verleden jaar hebben wij als ASD-Heerde met u uitvoerig van gedachten gewisseld c.q. aan u 

schriftelijk geadviseerd over de recente ontwikkelingen rondom het Sociaal Domein, in het 

bijzonder over “Aanpak -0 tot 100+”, waaronder ook de uitwerking van z.g. scenario 4. 

 

Tijdens uw recente thema-avond voor de Raad van de gemeente Heerde “Monitoring Sociale 

Domein” zijn van de zijde van uw ambtelijke adviseurs meerdere mogelijke locaties binnen 

de gemeente Heerde aangeduid, waar binnen een nieuw laagdrempelig ontmoetingspunt 

kan worden gerealiseerd. 

 

Met betrekking tot het dorp Wapenveld kwam nadrukkelijk een nieuwe plek voor de “Hof 

van Cramer in de nabijheid van de voormalige Rabobank en de sporthal” naar voren. 

 

Binnen onze Adviesraad zien wij die gecombineerde plek zeker als een passende, geëigende 

plek mits aan de volgende voorwaarden wordt voldaan: 

a. In het gebouw dient voldoende (permanente) ruimte te zijn voor interdisciplinair, 

direct overleg met alle vormen van dienstverlening die gelden binnen de “Aanpak”, 

zodat echte dienstverlening in de zin van “1 gekwalificeerde dienstverlener voor 1 

hulpvrager” kan worden aangeboden. 

b. De algemene contactruimte dient echt de sfeer van laagdrempelige 

ontmoetingsruimte te krijgen (dus zeker niet in de vorm van het huidig 

gemeentekantoor met een ontvangstzuil en weinig persoonlijke sfeer). 

c. Het dient een plek te zijn waar meer vormige service aan de inwoner van onze 

gemeenschap wordt aangeboden, dus ook een plek waar de inwoner met meer vrije 

tijd graag wil verblijven c.q. bijpraten. 



Stichting ASD Heerde heeft een besluit genomen 
in het kader van de AVG: zie toelichting www.asdheerde.nl 

Uiteraard geldt hierbij ook, dat – ter waarborging van de privacy van de cliënt, zo 

deze dat wenst – voldoende aparte ruimte aanwezig voor bespreking van 

persoonlijke kwestie. 

Ook zal nadrukkelijk aandacht dienen uit te gaan naar onze jeugd/jongeren/kinderen 

met media contactpunten resp. speeldingen. 

d. In de directe omgeving dient voldoende vrije parkeerruimte te worden gecreëerd, 

inclusief aanbod van ruime parkeergelegenheid voor onze medemens-met-

beperking. 

 

 

Realisering van deze plek in Wapenveld betekent onzes inziens zeker niet dat eenzelfde 

soort ontmoetingsplek ook niet gerealiseerd wordt in het centrum Heerde zelf, alsook (bijv.) 

– parttime, op afspraak - in het MFC Vorchten. 

 

Ook de ambtelijke suggestie tijdens voornoemde thema-avond dat – ingeval van realisering 

van een ‘aan de eisen van deze tijd’ passende ontmoetingsruimte in een nieuw Hof van 

Cramer in Wapenveld – een dependance in het centrum Heerde zelf voldoende zou zijn, 

vinden wij a priori niet juist: de laagdrempeligheid van ontmoetingspunt dient ook hier 

nadrukkelijk naar voren te komen. 

 

Veelvuldig heeft u als College uw bezorgdheid geuit over de financiële situatie rondom het 

Heerder dorpscentrum “De Heerd”: wellicht kunt u – met de nodige aanpassingen (incl. 

realisering van de hiervoor gemelde aandachtspunten richting ‘laagdrempelig 

ontmoetingspunt’) alsook vroegtijdige betrokkenheid van het dorpshuis bestuur – hiermee 

meerdere problemen in één zet tackelen. 

 

Nu tijdens de thema-avond het item ‘laagdrempelige ontmoetingsplek’ onverwacht extra 

accent heeft gekregen, lijkt het of de uitwerking van “Aanpak -0 tot 100+” al in vergevorderd 

stadium te verkeren.  

Niets is minder waar: goede samenwerking/samenspel van alle betrokken dienstverlenende 

instanties, liefst vanuit één regiecentrum, is van extreem belang om goede dienstverlening 

onder het motto ‘1 hulpvrager, 1 volledig dienstverleningsaanbod, 1 dienstverlener’ te 

garanderen. 

 

Zoals immer, wij zijn graag bereid met u over dit – ongevraagd – advies van gedachten te 

wisselen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Bestuur ASD, 

 

 

Jan G. Jansen 

(voorzitter). 

 

 


